
 

Zápisnica zo zasadnutia Aktívu rodičov zo dňa 11.09.2018 
 

Miesto konania: ZŠ, Mlynská 50, 903 01 Senec 
Dátum a čas: 11.9.2018  o 18.00 

 
Prítomní:  PaedDr. Jana Tamašiová – riaditeľka školy, zástupcovia riaditeľa školy - Mgr. Michaela Dlábiková,        

Mgr. Ondrej Koreň, PaedDr. Beata Masarovičová, 
Ing. Róbert Szabó - predseda Aktívu rodičov ( AR), Ing. Martin Doršic-  podpredseda AR, 

  Zástupcovia jednotlivých tried podľa prezenčnej listiny  
 
 
Program: 1. Otvorenie a schválenie programu 
 2. Predstavenie nového vedenia školy 

3. Voľba predsedu, podpredsedu, členov výkonného výboru a revíznej a kontrol. komisie 
4. Informácia o stave financií  
5. Plán  činnosti  a finančný rozpočet na školský rok 2017/2018 
6. Návrh použitia finančných prostriedkov AR  
7. Schválenie výšky členského príspevku do AR 
8. Diskusia 
9. Záver 
 
 

1. Predseda Aktívu rodičov Róbert Szabó privítal riaditeľku školy, zástupcov školy a prítomných rodičov a navrhol 
presunutie bodu č.3  programu schôdze na ďalšiu schôdzu. Predseda AR vysvetlil dôvod, pre ktorý chce 
vynechať tento bod a vyzval rodičov, aby porozmýšľali kto, by mohol prevziať funkciu predsedu AR. 
Dal hlasovať za odsúhlasenie takto zmeneného programu schôdze. 
Za: 39 hlasov, proti: 0 hlasov, zdržalo sa: 0 hlasy 
Aktív rodičov schválil  pozmenený program  celoškolského AR. 

 
2. Predseda AR predstavil nové vedenie školy, pani riaditeľku PaedDr. Janu Tamašiovú a jej zástupcov                 

Mgr. Michaelu Dlábikovú – zástupkyňa pre ŠKD, Mgr. Ondreja Koreňa – zástupca pre II. stupeň a PaedDr. Beatu 
Masarovičovú – zástupkyňa pre I. stupeň 
 

3. Podľa schváleného programu sa „Voľba predsedu, podpredsedu, členov výkonného výboru a revíznej a kontrol. 
komisie“ prekladá na ďalšie zasadnutie celoškolského AR. 
 

4. Predseda AR informoval rodičov o príjmoch a výdavkoch AR za školský rok 2017/2018 ako aj o čerpaní 
finančných prostriedkov na školské a mimoškolské aktivity, ktoré boli  schválené AR 11.9.2017. Zostatok 
z príjmov AR z minulého roka budú použité na plavecký výcvik v šk. roku 2018/2019 (schválené 11.9.2017) - 
viď tabuľka - Príloha č.1. 
Ďalej predseda AR informoval o príjmoch občianskeho združenia „Rodičia a priatelia ZŠ Senec Mlynská 50“ 
(ďalej len „OZ“)  a výdajoch OZ - viď tabuľka - Príloha č.1. Z týchto prostriedkov sa nakúpil nábytok do 
technickej dielne. 
 

5. Predseda AR pripomenul akcie, ktoré sa konali predchádzajúci školský rok ( Športový deň a vianočné trhy). Na 
február bol naplánovaný školský ples, ktorý sa vzhľadom na vtedajšiu situáciu v škole zrušil.  
Tento rok by sme chceli zorganizovať Vianočné trhy, v prípade, ak by to bolo v spolupráci s ŠKD a  Športový deň 
na prelome mája a júna. Keďže sa neriešila hudba na budúcoročný ples (teraz je väčšina dobrých kapiel 
zajednaná), tak sa ples konať nebude, ibaže by sa našiel niekto, kto by zohnal nejakú hudbu a zorganizoval ples.  
Predpokladaný príjem Aktívu rodičov na tento rok je cca 9.000 - 9500 EUR (vrátane členského príspevku).  
Predpokladaný príjem OZ z 2% z dane by mohol byť cca 4.000 EUR.   
 
Andrea Szabóová pripomenula, že ak chceme organizovať akcie ako Športový deň a vianočné trhy je potrebné, 
aby sa prípravy aj organizácie zúčastnilo viac ľudí, pretože minulý rok nás bolo veľmi málo. 
Pani Bertová navrhla, aby sa zorganizovala opekačka, ako iná forma rodičovského združenia (nie pre celú školu 
ako športový deň), ale aby sa to robilo po triedach príp. po ročníkoch, aby sa rodičia v triedach navzájom 
spoznali.  Každý víkend by bol iný ročník. 
Rodič poznamenal, že je to dobrá myšlienka, ale o nej sa treba baviť v triede a s jednotlivými triednymi učiteľmi. 
Pán Doršic pripomenul, že takúto akciu by bolo treba doriešiť z hľadiska  bezpečnosti, ako aj otvorenie a 
uzavretie areálu školy (ak by sa to konalo v škole).  
 



 

6. Riaditeľka školy predložil rodičom na schválenie žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na tento 
školský rok: 

Nákup balíčkov na MDD 850 EUR 
Nákup učebných pomôcok  2150 EUR 
Plavecký kurz  5000 EUR 
SPOLU  8000 EUR 

 
Pani riaditeľka predstavila pána Dóku, ktorý zastrešuje plavecký výcvik vo Swim aréne.  Pán Dóka obšírne 
vysvetlil rodičom priaznivý vplyv plávania na detský organizmus (správne držanie tela, správne dýchanie), 
informoval rodičov o hygiene vo Swim aréne.  
Pán Doršic pripomenul hlavne rodičom prvákov, že plavecký výcvik prebieha v rámci vyučovania TsV v 2.,3. a 4. 
ročníku. Taktiež informoval o výpadku financovania plaveckého výcviku zo strany BSK (pominulé roky sme 
dostali dotáciu z BSK), čo bude sa bude snažiť kompenzovať škola vlastnými  zdrojmi.  
Pani Bertová pripomenula, že sa pred 3 rokmi konala anketa, či rodičia chcú plavecký kurz a súhlasne sa vtedy 
vyjadrila asi tretina rodičov. Dala otázku, či by sa opäť nespravila anketa na túto tému. 
Pán Doršic pripomenul, že diskusia na túto tému prebieha každý rok a nebudeme to opäť otvárať.  
Pán Koreň pripomenul, že plavecký výcvik je pre deti veľmi dobrá vec a je zahrnutý v učebných osnovách ako 
súčasť TsV. Poďakoval aj rodičom, že Aktív rodičov prispieva na takú vec ako je plavecký výcvik. 
Pani Felšöciová hovorila za rodičov vo svojej triede, ktorí sú spokojní s plaveckým výcvikom. 
Pani Bertová sa pýtala, či financie, ktoré AR platí za plavecký výcvik,  sú využité tak ako chcú rodičia alebo by sa 
dalo financovať za tie peniaze aj niečo iné.   
Pani Zemánková pripomenula, že plavecký výcvik nie je záujmový krúžok, ale je súčasť telesnej výchovy v 2.,3. 
a 4. ročníku a  AR prispieva tým na I. stupeň, ale tak isto prispieva na II. stupeň. Vybudovala sa kuchynka 
s kompletným vybavením, technická miestnosť,  fyzikálno-chemické laboratórium, ktoré využívajú žiaci 5. až 9. 
ročníka. 
Pán Dóka ešte pripomenul, že tak isto ako je príspevok na Lvk ak ŠvP, možno bude príspevok aj na plavecký 
výcvik. Táto požiadavka je na Ministerstve školstva. 
 

Predseda AR dal hlasoval o požiadavke školy na financovanie školských a mimoškolských aktivít podľa 
predloženého návrhu školy na 8000 EUR z rozpočtu 2018/2019. 
Výsledok hlasovania :  
Za: 38 hlasov 
Proti: 0 hlasov  
Zdržalo sa: 1 hlasov 
 
Aktív rodičov schválil rozpočet 8000 EUR pre školské a mimoškolské aktivity na školský rok 2018/2019 
podľa predloženého návrhu. 
 
 
 

 
7. Predseda AR informoval, že minuloročný príspevok do AR bol 25 EUR a navrhol, aby príspevok zostal rovnaký - 

25 EUR a rodičia, ktorí majú na škole viac detí by platili nasledovne: 
 jedno dieťa 25 EUR 
 dve deti na škole 45 EUR  
 tri deti na škole 60 EUR 

Príspevok do AR sa bude uhrádzať na účet v Unicredit bank - SK32 1111 0000 0012 9847 5002  prevodom. 
Neuhrádzajte príspevok vkladom na účet, účtuje sa za to poplatok 4 EUR.  
 
Predseda AR dal hlasovať o prednesenom návrhu.  
Výsledok hlasovania :  
Za: 38 hlasov 
Proti: 0 hlas 
Zdržalo sa: 1  
 
Aktív rodičov schválil  členský príspevok na šk. rok 2018/2019 nasledovne: 25 EUR za jedného žiaka, 45 
EUR pre dve deti navštevujúce školu a 60 EUR pre tri deti navštevujúce školu. Príspevok bude 
uhrádzaný na účet do 15.októbra. Presné informácie budú na stránke školy a rodičia dostanú informácie 
od triednych učiteľov (presný VS). 

  
 



 

8. Predseda AR otvoril diskusiu.  
Rodičia sa pýtali, či sa treba prihlasovať na plavecký výcvik – nie netreba, všetky deti 2.,3, a 4. ročníka sa 
zúčastnia, mimo tých, ktorí budú mať potvrdenie od lekára, že sa nemôžu zúčastniť. 
Pani riaditeľka informovala, že plavecký výcvik začína 19.9.2018 a končí 21.1.2019. Žiaci idú s pedagógmi 
autobusom. Ak bude dieťa choré, je potrebné nahlásiť to učiteľovi.  
Rodičia sa pýtali, prečo nechodia na plavecký aj prváci. Pani Masarovičová odpovedala, že prvý ročník  sa deti 
adaptujú v škole a prvé tri mesiace sú náročné na motoriku. Problémom pre nich by bolo prezliekanie, nie sú 
takí zruční.  
Pán Doršic pripomenul, že tento rok sa ušetrilo na doprave (1 tis.), a ak by v budúcnosti niekto mal možnosť 
zohnať lacnejšiu dopravu, treba sa spojiť s vedením školy.  
Rodič sa pýtal na možnosť zmeny trasy MAD v Senci, aby mohli žiaci využívať tento autobus, aby sa odľahčila 
doprava pred školou.  
Pán Doršic pripomenul, že treba využívať aj bočný vchod, Fučíkova ulica nie je tak preťažená. 
Pani Töröková sa pýtala vedenia školy, či by bolo možné aspoň počas triednych aktívov otvoriť zadnú bránu na 
ihrisko a parkovať na basketbalovom ihrisku a na spevnených plochách – je to dobrý nápad, len to bude musieť 
niekto regulovať, aby sa nestálo na trávnatej ploche. 
Rodič – bude bočný vchod otvorený aj počas zimného obdobia – áno bude to otvorené počas celého roka. 
Pán Doršic navrhol zorganizovať brigádu na školskom dvore – treba natrieť altánok a iné veci. 
Pani Koleničková sa pýtala, či by mohol byť atletický krúžok aj pre prvý stupeň – pedagógovia, ktorí vedú 
športové krúžky, sú všetci vyťažení a atletiku pre II.stupeň vedie externista. Ak by si rodičia našli športovo 
založeného rodiča, ktorý by viedol krúžok, mohol by sa krúžok otvoriť. 
Pani Koleničková sa pýtala, či by bolo možné, aby si deti po obede mohli umývať zuby, pretože veľmi veľa detí 
má už vo veku 7-8 rokov pokazené zuby – problém je, kde umiestniť kefky a poháriky. Pani Tamašiová sa počas 
kontroly z hygieny, ktorá má byť najbližších týždňoch spýta, či je možné z hygienického hľadiska mať zubné 
kefky v triedach.  
Pán Štrbík sa pýtal, či by bolo možné vytvoriť nejakú zbernú triedu pre deti, ktoré už nemajú družinu (5., možno 
6.roč.), ale majú poobedné krúžky – otázka je, kto zabezpečí dozor a kto nesie zodpovednosť za tieto deti. Ak 
zostanú na školskom dvore, škola nemôže zabezpečiť dozor v areáli školy. 
Pani Zemánková sa pýtala, či by bolo možné, že dieťa, ktoré má poobede krúžok, by mohlo byť v družine – 
problém je, že dieťa nie je prihlásené do ŠKD (muselo by platiť za ŠKD) a ďalší problém je kapacita ŠKD. Tento 
rok už nie je zriadená družina ani pre 6.roč.  
Pani zástupkyňa Dlábiková povedala, že sa o tom môže rokovať na základe konkrétnych požiadaviek rodičov 
z tried.  
Treba predložiť návrhy z tried, kto by mal záujem – konkrétny deň, počet hodín, trieda a potom by sa to 
vyčíslilo, koľko by to stálo.  
V prípade pekného počasia môžu byť žiaci v areáli školy, ale samozrejme na zodpovednosť rodiča.  
Pani Kováčová sa pýtala, či sa bude meniť rozvrh po polroku, pretože deti majú krúžky na celý rok a po zmene 
rozvrhu minulý rok, nemohli na niektoré chodiť. Pani riaditeľka vysvetlila, že rozvrh sa menil kvôli situácii, 
ktorá na škole nastala a pokiaľ sa nič vážne tento rok nestane (niekto z učiteľov odíde zo zdravotných dôvodov, 
atď.), tak by sa rozvrh meniť nemal. 
Pani Kováčová – tretiaci majú 2x do týždňa 6 hodín a AJ majú poslednú hodinu po TsV alebo po Hud. Pán Koreň 
vysvetlil, že zostaviť rozvrh nie je jednoduché, je veľa hodín AJ (85 hod. na I. stupni) a sú 4 učitelia a zostaviť 
rozvrh tak, aby spĺňal aj psychohygienu a aby bolo len 5 hodín denne, nie je možné.   
Ďalej sa pani Kováčová pýtala, prečo sa im v každom ročníku mení učiteľ AJ, takisto sa menia  vychovávateľky 
v ŠKD. Tento rok ich triedu už po týždni rozdelili do iných oddelení ŠKD.  
Pani Dlábiková jej vysvetlila, že ich trieda sa rozdelila kvôli tomu, že to bolo najmenšie oddelenie a nechceli deliť 
triedy prvých a druhých ročníkov. Do ŠKD sa prihlásilo veľa detí - minulý rok bolo 14 oddelení a tento rok už je 
15 – bol problém nájsť vychovávateľku, preto bola oslovená učiteľka z prvého stupňa. 
Rodičia pripomenuli, že aj v minulosti sa deti v triede delili do oddelení v ŠKD. 
Pani riaditeľka vysvetlila, že situácia na škole v posledných rokoch bola taká, aká bola, menili sa učitelia, ale 
dúfa, že situácia sa upokojí.   
 
Rodičia siedmakov – sa pýtali, prečo majú v jeden deň takýto rozvrh - GEO, MAT, FYZ, BIO, CHEM, SJL a či môžu 
písať v jeden deň viac písomiek. Učitelia mali rozvrh týždeň pred začiatkom a mali možnosť vymeniť hodiny 
v rámci rozvrhu, ak to bolo možné.  
Pani riaditeľka opäť pripomenula, že spraviť rozvrh, kde je viac ako 1000 hodín je veľmi ťažké. Rozvrh je 
naviazaný na využívanie telocvične, čo to ešte komplikuje.  
Vedenie dá pokyn cez predmetové komisie, aby nemohli mať viac písomiek v ten deň.  
 
 
 
 



 

Rodič sa opýtal pani riaditeľky na jej plány v tom školskom roku a čo by chcela zmeniť. 
Prioritou nového vedenia je zastabilizovať pedagogický kolektív, aby učitelia boli spokojní. Situácia v okrese je 
ťažká, na škole máme všetkých učiteľov kvalifikovaných, na niektorých školách učia prvákov vychovávateľky, 
lebo nie sú učitelia. 
Pani Bertová sa pýtala, či už je nový školský poriadok – áno je (zverejnený na stránke a na nástenke v škole), ale 
ešte nebol schválený Radou školy, ktorá bude zasadať začiatkom októbra.  
Pani Bertová sa pýtala, či je možné ešte možné pripomienkovať – áno je, pripomienka musí byť v zmysle zákona. 
Pani Felšöciová sa pýtala na limity na papierové uteráky – sú dohodnuté 2 balenia na mesiac pre každú triedu.  
Pani Felšöciová sa pýtala na vzdelávacie poukazy ak má dieťa záujem o viac ako 2 krúžky, rodičia by si to aj 
zaplatili – nie je možne si to zaplatiť, na vzdelávací poukaz sa môžu napísať aj 2 krúžky(podľa priority), príp. ak 
by dieťa veľmi chcelo ísť na dva krúžky, je možné ten vzdelávací poukaz rozdeliť medzi dva krúžky a učitelia by 
dostali po 50%, ale musí to vychádzať kapacitne. 
Pán Koreň navrhol rodičom, že si môžu rodičia nájsť človeka, ktorý by krúžok viedol v priestoroch školy, škola 
by s ním uzavrela dohodu, že môže v priestoroch školy vykonávať krúžok.  
Rodič sa pýtal na GDPR, na zasielanie mailov, pretože učiteľka posiela maily, v ktorých sú citlivé údaje –mená, 
priezviská, triedy. Škola používa gmail, teda nemôže dať prehlásenie, že má zabezpečenú ochranu osobných 
údajov, keďže škola využíva freemail. Ako sa to bude riešiť? 
Pani riaditeľka vysvetlila, že už to riešia a od októbra bude mať škola vlastnú doménu. 
Predseda AR pripomenul, že EduPage na škole nefunguje tak, ako by mohol. Prebehli rokovania s pánom 
Juríčkom, ktorý robil siete v škole, musí tam prebehnúť upgrade.  
Pán Szabó navrhol, aby sa financie z 2 % využili práve na dopracovanie EduPage. 
Pán Koreň poznamenal, že s pánom Juríčkom dnes rokoval a riešia to. 
Rodič sa pýtal na využitie spŕch po TsV pre II. stupeň – ak je nejaký problém, treba to odkomunikovať 
s učiteľom, ale je prestávka len 5 min.   
 
Na záver predseda AR rodičom pripomenul,  že hľadáme ľudí, ktorí by pokračovali v našej práci a bol by rád, 
keby sa tu vytvorila taká partia ako pred rokmi - 10-15 ľudí. 
Pani Zemánková pripomenula, že predseda AR ponúka svoju funkciu predsedu nielen preto, že už to robí 10 
rokov, ale má možno posledný rok syna na tejto škole. Preto oslovila rodičov, či by to neprevzal niekto z členov 
celoškolského výboru, príp. nech odporučia niekoho - rodičov v triede - koho by sme oslovili a mohol by túto 
funkciu zastávať. Je to náročná funkcia, lebo okrem toho, že organizuje stretnutia celoškolských AR, je s tým 
spojené veľa agendy, má zodpovednosť za Občianske združenie (registrácia, zverejňovanie, a iné). 
Treba na to človeka, ktorí má nejaký rozhľad, ako veci fungujú a treba človeka, ktorí to bude administrovať (je 
to robota tak na hodinku týždenne). Keď sa robia nejaké akcie - treba zohnať sponzorov, zaistiť program, 
program sa vybavuje aj 3-4 týždne a viac dopredu. Boli sme dobrá partia a pri akciách nám pomáhali aj naše 
deti. 
Všetci to robili v rámci svojho voľného času a za to obdobie sa spravilo veľa vecí pre školu – treba pozrieť na 
stránku školy, záložka 2% z dane a v texte použitie 2% za ostatné roky. 
 
 

9. Predseda poďakoval vedeniu školy a prítomným rodičom za účasť a ukončil zasadnutie celoškolského 
zasadnutia Aktívu rodičov.  

 
Termín nasledujúceho celoškolského AR bude oznámený e-mailom – predpokladaný termín je koniec novembra. 
 

Ing. Róbert Szabó 
Predseda AR 

 
Zapísala: Andrea Szabóová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
Príloha č.1 
 

VYÚČTOVANIE ZA ŠKOLSKÝ ROK 2017/2018 

  

  Príjmy a výdaje za šk. rok 2017/2018 Aktív rodičov k 31.8.2018 

Zostatok z roku 2016/2017 (predchádzajúceho školského roka) 4 371,83 € 

Príspevok do Aktívu rodičov za šk. rok 2017/2018 7 680,00 € 

Zisk Športový deň 9.9.2017 417,76 € 

Zisk Vianočné trhy 3.-4.12.2017 471,40 € 

Celkom za AR za šk. rok 2017/2018 12 940,99 € 

Plavecký výcvik -5 000,00 € 

Nákup kníh  anglický jazyk II. stupeň -285,00 € 

Nákup kníh  anglický jazyk I. stupeň -1 095,16 € 

ŠDK hračky, lopty, spoločenské hry a iné -477,28 € 

Nákup balíčkov na MDD -804,63 € 

Výdaje celkom za šk. rok 2017/2018 -7 662,07 € 

Zostatok (z toho je  5000,- rezerva na plavecký výcvik 2018/2019) 5 278,92 € 

  

  Príjmy a výdaje z činnosti Obč. združenia  za šk. rok 2017/2018 k 31.8.2018 

Zostatok z minulého obdobia 9 526,94 € 

Príjem 2% za rok  2017 do 31.10.2017 513,42 € 

Príjem 2% za rok 2018 k 31.8.2018 4 029,95 € 

Príjem celkom za šk.rok 2017/2018 14 070,31 € 

Nábytok do technickej dielne 8 960,00 € 

Tlač plagátov na 2%  9,60 € 

Poplatky na 2% (registrácia, Obch. vestník 58+3,5) 61,50 € 

Poplatok zavedenie účtu + daň 58,25 € 

Výdaj celkom za šk. rok 2017/2018 9 089,35 € 

Zostatok  4 980,96 € 
  
 

 


